
 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 2 maart 2021 

 

Inmiddels heeft de WOS en ook het AD melding gemaakt van de 

standpuntwijziging van het College om de bomen aan de Voswijckstraat in Monster 

te laten staan.  

 

Inmiddels is er tweespalt in de straat en blijkbaar heeft het College nadat eerst de 

kapvergunning verleend was, deze weer ingetrokken en dit aan de pers bericht. 

Het was misschien verstandiger geweest om dit eerst met de bewoners te 

communiceren en daarna pas naar buiten te treden. Nu is de verontwaardiging 

natuurlijk nog heviger dan die zou zijn geweest als een normale communicatie zou 

hebben plaatsgevonden. 

 

Onze fractie vraagt zich af of hier niet toch meer naar een compromis gezocht 

moet worden. Vandaar de hiernavolgende praktische vragen: 

- Is het mogelijk om de bomen in te snoeien en ook in het voorjaar met een 

milieuvriendelijk middel te bespuiten, zodat geen vruchtvorming 

plaatsvindt? 

- Als dat technisch mogelijk is, waarom wordt niet die optie aan de bewoners 

voorgelegd zodat zowel voor- als tegenstanders zich kunnen vinden in de 

gekozen oplossing? 

- Is voorts deze oplossing niet goedkoper dan extra schoonmaakrondes die 

vanuit de gemeente zijn toegezegd om de vruchten op te ruimen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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